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Vragen van het lid Gerbrands (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat honderden mensen per jaar worden 
opgenomen door onjuist gebruik van pijnstillers (ingezonden 4 april 2017). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Patiënt in ademnood»?1 

Vraag 2
Hoe gaat u patiënten waarschuwen voor verkeerd gebruik van dergelijke 
morfineachtige pijnstillers? 

Vraag 3
Hoe gaat u de voorlichting aan ouderen verbeteren aangezien deze pijnstillers 
in combinatie met alcohol levensgevaarlijk voor hen kunnen zijn? 

Vraag 4
Hoe gaat u voorkomen dat er jaarlijks 700 patiënten op de spoedeisende hulp 
belanden door verkeerd gebruik van pijnstillers? 

Vraag 5
Gaat u de suggestie overnemen om de verstrekking van dergelijke pijnstillers 
te beperken en deze voor ten hoogste drie maanden voor te schrijven? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 6
Waarom zijn er in Nederland geen precieze cijfers over het mogelijk aantal 
sterfgevallen door verkeerd gebruik van pijnstillers en gaat u dit nog nader 
onderzoeken?

1 Telegraaf, 31 maart 2017, «Patiënt in ademnood door pijnstillergebruik»
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